
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Tirsdag den 5. oktober 2021 kl. 17.00 - 19.00 
DAGSORDEN 
 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 
Niels Bjørn Warring (Formand) 
Flemming Berg 
Rikke Sejer 
Mette Kaas 
Line Kjærside 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft 
Pernille Tidemann 
Suppleanter: 
Elever:  
Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm 
Hanna Jönsson 
Skoleledelse: 
Sigurd Brønnum 
Anders Dahl 
Maria Buch 
Trine Dalby  

Afbud 
 
 

 
Flemming Berg 

Mødeleder 
Niels 

   Referent 
 

Anders 

Næste 
møde 

    

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  1  
Godkendelse af dagsordenen 

 
Dagsordenen godkendt 



17.05 – 
17.15 

2. Meddelelser: 
 
Skolebestyrelsesformand 
Skoleleder 
Skolebestyrelsesmedlemmer 
Elevrepræsentanter 
 

 
 
SFO’en:  
Der er i dag arbejdet med 
værdierne. Det er lidt svært at få 
det omsat fra ord til praksis, men 
det er gået godt og resultatet er 
blevet godt. 
Man er begyndt at finde ro i den 
nye ledelse med Maria ved roret. 
Arbejdet med julegaver og 
juleteater er påbegyndt  
 
Skolen: 
Der er arbejde med værdierne, og 
også her er det interessant at 
omsætte ord til praksis. 
Der har været lidt koldt i 
klasserne grundet ventilationen, 
men der er skruet op for varmen. 
Udfordringen er størst i den fløj, 
der får mindst sollys. 
 
Skoleleder: 
Vi glædes over at ventilationen 
virker. 
Udearealerne – der bliver 
asfalteret, og planen er at få 
bygget noget, der kan bruges til 
udeskolen. Hockeybanerne 
forbliver, og bordtennisbordene 
bliver flyttet lidt rundt. 
Der har været bygningssyn, og der 
er forståelse af, at der trænger til 
at bliver gjort noget. 
Der er også enighed om, at skolen 
trænger til et løft. 
Der bliver sat solfilm på vinduerne 
i 9. klasserne. 
Der arbejdes på at indkøbe 
interaktive tavler til lokalerne 
med start i udskolingen. Der er et 
ønske om, at lokalerne bliver 
malet, når der skal opsættes nye 
tavler. 



Ved indgangene er der kommet 
ny linoleum på gulvene. 
Der er fundet asbest i kælderen, 
men der er et firma på til der 
løser opgaven. Det er i et område, 
hvor der ikke har været elever, så 
der er ikke sundhedsmæssige 
problemer i forhold til eleverne. 
Vi har haft en lærer, vi ansatte i 
sommer, som efter 14 dage af 
personlige årsager valgte at sige 
op. Der ud over har en enkelt 
lærer sagt op, da hun var blevet 
tilbudt drømmejobbet på en 
mindre skole. 
Vi har i stedet ansat to nye 
lærere. 
Ledelsen har været til 
ledelsestjek, pba observationer i 
dagligdagen foretaget af Søren 
Voxsted. Hans resultater blev 
fremlagt for forvaltningschefen 
m.fl. og ledelsen oplevede det 
som en meget spændende 
proces, hvor Søren Voxsteds 
observationer stemte overens 
med det, vi som ledelse har fokus 
på. 
I forlængelse af dette har vi fået 
penge til at lave et pædagogisk 
løft sammen med Malene Ringvad 
og Søren Voxsted af vejlederne 
Himmelev Skole, for på denne 
måde at skabe et samlet løft. 
Vikardækning: Vi har stedig to 
langtidssygemeldte lærere samt 
en corona-sygemeldt lærer.  
Vi har konstateret, at vi ikke har 
haft vikarer nok, men har netop 
ansat lidt flere. 
Vi har samlet set strammet op på 
procedurerne omkring 
sygemeldingerne og fokusset på 
det 
Jf. May-Britt er virkeligheden nu 



uden sammenligning med 
tidligere. 
Vi er på vej med at lave 
uddannelsesaftaler med vikarer, 
der har været her i flere år om at 
påbegynde en læreruddannelse. 
PPR har fire ubesatte stillinger, 
hvilket påvirker den betjening vi 
kan få som skole. 
 
Skolebestyrelsen: 
Der er afsendt høringssvar til 
budgettet, og LMU har lagt sig på 
linje af dette. 
Vi har indført morgensang. 
Indskolingen afholder det hver 
uge, og hver 6 uge for alle elever. 
Det er en stor succes. 
 

17.15 –
18.30 

3. Opfølgning på seminaret d. 4. september. 
 
Drøftelse af bestyrelsens indsatser  
(se bilag noter fra den 4. oktober) 
 
Videre arbejde med værdierne og 
betydningen af dem   
 
Drøftelse af bestyrelsens indsatser  
(se bilag noter fra den 4. oktober) 

Umiddelbart arbejdes der pt. ikke 
videre med tankerne fra 
bestyrelsesseminariet. –Men de 
genbesøges i løbet af foråret. 
Bestyrelsens forslag til 
prioriterede indsatser vil blive 
genbesøgt til foråret med henblik 
på status og opfølgning 
 
 
Bestyrelsen arbejder med 
værdierne på sammen måde, som 
lærere (afdelingsvist) og 
pædagoger har gjort. 
For at leve op til vores 
overordnede målsætning. ”Skole 
er noget, vi laver sammen”, skal 
bestyrelsen selvfølgelig også være 
en del af dette arbejde. 
Slutteligt vil lærere, pædagogers 
og bestyrelsens arbejde skrives 
sammen, og i forlængelse heraf 
skal eleverne i emneugen i uge 45 
arbejde med værdierne. 
Det skal resultere i, at værdierne 



skal ”helt ned i skoletasken”. 
Skolebestyrelsen har udfyldt 
skemaet, der efterfølgende 
sendes rundt for yderligere 
kommentering. 
 
 

18.30 – 
18.45 

4. Skolebestyrelsens årsberetning. Hvad skal 
den indeholde  

Der ønskes at lave et relativt 
kortfattet beretning, hvor det 
meget begivenhedsrige år 
beskrives. 
Når den er udarbejdet lægges den 
på Aula som vedhæftet fil. 
Der laves et udkast, som skal 
debatteres på kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
 

 
 EVT. 

 
 

Der kommer et statusbrev op til 
efterårsferien til forældrene fra 
ledelsen 
 
På kommende møde skal 
debatteres, i hvilken form og hvor 
ofte informationer til forældrene 
skal komme. 
 

 
  
Niels Warring     Sigurd Brønnum 
Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  
 


